
Nem lett hűtlen
az óvodához
Nyíracsád (HBN) -  Ismét óvónő len
nék, ha még egyszer pályát kellene 
választanom -  mondja Kabály Fe- 
rencné, aki több mint harminckét 
éve a nyíracsádi óvoda vezetője.

Kabály Ferencné Fotó: Kiss Margit

-  Gyermekkoromtól kezdve mindig is 
óvónő szerettem volna lenni eleveníti fel 
a pálya iránti vonzalmát. -  Mindenki szá
mára természetes volt, hogy nővéremmel 
együtt az óvónőképzőt végeztük el, hiszen 
édesanyánk negyvenöt évig volt dajka a 
nyírábrányi óvodában. 1964-ben Szarvason 
szereztem diplomát, majd Komádiban és 
Körösszegapátiban dolgoztam. Két év múl
va férjhez mentem, azóta Nyíracsádon 
élek és az óvoda vezetője vagyok.

Julika a diploma megszerzése után is 
folyamatosan képezte magát. 1974-ben el
végezte a Jászberényi Tanítóképző Főis
kolát. Ennek ellenére nem lett hűtlen az 
óvodához, nem ment el tanítani. Elvégzett 
viszont több tanfolyamot is. Tíz évig volt 
óvodai szakfelügyelő. Munkatársaival jól 
megértik egymást, hiszen nem csak velük, 
hanem önmagával szemben is kritikus. 
A problémákat közösen oldják meg. Az in
tézményi sikereket a dolgozók lelkiisme
retes munkájának, az igazi csapatmunká
nak tulajdonítja. Legszívesebben szabad 
idejét is az óvodában tölti, hiszen nagyon 
szereti a gyerekeket, bensőséges a kapcso
lata velük. Nagyon szerencsésnek tartja 
magát, hiszen a ma már nyugdíjas peda
gógus férje a három évtized alatt mindig 
segítette munkájában. A lánya matemati
ka-kémia szakos tanár. Sokszor utazik fér
jével a fővárosba, hogy láthassák a hat
éves unokát, Bernadettet. A kislány is 
örömmel jön Nyíracsádra, az óvó néni 
nagymama sok szép versre, mesére -  a 
nagypapa pedig citerázni tanítja.


